

Customer quality engineer

Profil kandidáta

1. 大学本科或专科学历，5年以上工作经验，含3年以上质量管理工作经验。

Diploma/Junior College at least 5 years of working experience including 3 years+ quality management experience.

2. 质量工程师，或材料科学、机械或化学专业类理科毕业生优先。

You are an quality engineer or graduate in material science, mechanical or chemistry is perfect.

3. 有在汽车行业质量工程师的工作经验，有与大众、奔驰、宝马、福特等汽车客户对接工作经验的，并熟悉整车厂基本要求的将优先考虑。

A previous working experience in the automotive industry as quality Engineer, especially handling OEM customer like VW, MB, BMW, FORD etc is an advantage, know their basic requirement as well.

4. 曾在某一或多个职能领域（过程质量，客户质量，供应商质量）有丰富经验，并能独立开展工作，并在质量活动中担任牵头人角色。

Had one or more quality function experience (PQ/CQ/SQ), be able to work independently, play lead role in quality activities.

5. 通过数据整理和趋势分析，利用质量工具推动持续改善。

Data collection and analysis, drive continuous improvement by quality tools.

6. 团队精神和社交能力很重要。

Team spirit and social capabilities are important.

7. 对细节工作勤勉并且仔细。

You work diligently and accurately with a great sense for detail.

8. 对项目有兴趣；支持生产工艺及产品开发。

You are interested in projects that will support production processes and testing for product development.

9. 基本英语读写能力；良好英语口语交流能力优先考虑。

English reading, writing is basic; Oral English communication will be perfect.



ID pozície
REF81487B

Miesto práce
Suzhou

Úroveň vedenia ľudí
Leading Self

Flexibilita
Onsite Job

Právnická osoba
OESL Automotive Changshu Co.,Ltd

10. 可以在压力下处理多重任务. 可以根据项目和客户需求出差

Can handle multiple tasks under high pressure. Can travel according to project or customer demand.

Čo ponúkame

Ready to drive with Continental? Take the first step and fill in the online application.

O nás

OESL Changshu